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PROTOKÓŁ NR 2/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Bełchatów 

 w dniach: 21.05.2024 r. (godzina 17:30 – 18:30) 

oraz 24.05.2024 r. (godzina 17:00 – 17:45) 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Janusz Werecki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

który powitał Radnych i zaproszonych gości oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji Rewizyjnej, co wobec ustawowego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 
Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

 

Pan Janusz Werecki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił porządek obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 1/2024. 

3. Analiza i ocena sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Bełchatów za 2023 rok wraz z opracowaniem wniosku w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy. 

4. Kontrola i ocena realizacji wybranego zadania inwestycyjnego zrealizowanego w roku 

2023 – wybór zadania. 

5. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2024. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

 
Załącznik Nr 2 – porządek obrad 

 

Ad pkt 2.  

Przyjęcie protokołu nr 1/2024. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Przy braku uwag do protokołu, przystępujemy do 
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głosowania.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej, „za” przyjęciem protokołu 

głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. 

Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, iż protokół został przyjęty. 

 

 

Ad pkt 3.  

Analiza i ocena sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Bełchatów za 2023 rok wraz z opracowaniem wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Otwieram dyskusję. 

Radna Renata Jabłońska: Chciałabym tylko powiedzieć, że 7 dni na zapoznanie się z tak 

obszernym sprawozdaniem finansowym to zdecydowanie za krótko, abyśmy mogli 

przeprowadzić jakąś merytoryczną dyskusję, a musimy przygotować się do absolutorium. Nie 

wiem jak Państwo się na to zapatrują, ale w mojej ocenie na przykład w zestawieniu 

zakończonych inwestycji jest brak podstawowych informacji, jaki był zaplanowany budżet i 

jak się inwestycja zakończyła.  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Ewentualnie zestawienie OT by Panią interesowało, 

dokumentów już rozliczanych, przyjętych na majątek. To, że mamy ostatni zapłacony nakład 

inwestycji w grudniu, nie oznacza, że posiadamy już dokument w postaci środka trwałego. 

Dokument ten jest sporządzany, przez referat inwestycji, natomiast jeśli posiadają jeszcze coś 

do rozliczenia, to go nie przyjmują, ewentualnie w sytuacji, kiedy mamy ostatnią transzę 

płatności i wynikną jakieś nieprawidłowości, to przedłużamy umowę i referat nadal się tym 

zajmuję. W takim przypadku musiałabym Państwu na koniec 2023 roku sporządzić 

zestawienie nowych środków trwałych, które wpłynęły do księgowości i na tej podstawie, 

będą Państwo na spokojnie mogli wybrać inwestycję do kontroli.  

Główny Specjalista Alicja Grabska: Zestawienie inwestycji zakończonych w 2023 roku 

Państwo otrzymali. Myślę, że Pani Radnej chodzi o to, że nie wiadomo, czy te 80% oznacza  

zakończoną inwestycję. Chciałaby, żeby to znalazło się z sprawozdaniu.  

Radna Renata Jabłońska: Dokładnie tak. 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Rozumiem. Nie ma problemu, zestawienie środków 
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trwałych, które powstały w 2023 roku, zostały oddane do użytkowania i przekazane referatom 

jesteśmy w stanie przygotować. 

Przewodniczący Janusz Werecki: W takim razie na kiedy wyznaczamy kolejny termin 

posiedzenia? Kiedy planowana jest sesja w czerwcu? 

Główny Specjalista Alicja Grabska: 20 czerwca. 

Radna Monika Sadura: Możemy spotkać się za kilka dni, po zapoznaniu się z zestawieniem 

przygotowanym przez Panią Skarbnik i zaopiniować wniosek? Na przykład w piątek na 

Komisji Budżetu? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Z mojej strony, czy to będzie dzisiaj, czy w piątek, nie 

robi różnicy, ponieważ do końca tygodnia obsługujący nas kolegiat przebywa na urlopie.   

Radna Monika Sadura: Czyli, nie będziemy robić Pani żadnego problemu? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Nie, jeśli jest taka wola, chęć to nie ma problemu. 

Natomiast jeśli teraz przedstawię Państwu sprawozdanie o nadwyżce, deficycie, to ono 

Państwu wszystko powie, są to dwie strony dochody i wydatki po planie w rozbiciu na 

majątkowe, finansowanie deficytu, odprowadzanie środków na lokaty i spłaty zobowiązań.  

Radna Magdalena Rzepecka: W takim razie, czy możemy prosić o 15 minut przerwy i ksero 

materiałów, zapoznamy się i podejmiemy decyzję? 

Przewodniczący Janusz Werecki: Wstrzymajmy się z punktem 3, poczekajmy na ksero 

dokumentów od Pani Skarbnik i przejdźmy do kolejnego punktu. 

Radna Monika Sadura: Chciałabym złożyć wniosek formalny, aby przełożyć punkt 3 obrad 

na piątek tj. 24.05.2024 r., żebyśmy mogli na spokojnie zapoznać się z materiałem.  

Radna Renata Jabłońska: Chciałabym, aby jeszcze przed głosowaniem Pani Skarbnik 

omówiła zagadnienia. Dobrze Pani Moniko? 

Radna Monika Sadura: Dobrze, nie ma problemu. 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Ze sprawozdania wynika jaki był plan na koniec roku i 

jakie było wykonanie. Mogą Państwo zauważyć, że wykonanie w obrębie dochodów 

bieżących jest wyższe, natomiast w dochodach majątkowych o 3 tys. zł. niższe. Dochody ze 

sprzedaży majątku są na koniec roku doprowadzone do zgodności z wykonaniem. Wydatki 

ogółem były zaplanowane o około 10 mln zł wyżej niż wykonanie, z czego wydatki, w 

zakresie wydatków bieżących, były o 8 mln. zł. większe niż zaplanowane i wydatki 

majątkowe są o około 4 mln. zł. większe. Planowany był deficyty związany z zaciągnięciem 

krótkookresowej pożyczki, która została spłacona w trakcie roku, na pozyskanie dotacji, która 

była przeznaczona dla miejscowości Huta. Faktycznie mieliśmy 11 649 000, 00 zł nadwyżki z 

poprzednich lat. Pozostała nadwyżka 19 131 000,00 zł,  głównie z niewykonanych inwestycji. 
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Tak jak wcześniej mówiłam 19 mln zł, częściowo zostało przeznaczone na finansowanie 

rozchodów, czyli spłat kredytów i pożyczek i rozchodów z tytułu lokat. To co jest 

przychodem 2024 roku jest rozchodem roku poprzedniego jako lokata środków. O lokatach 

decyduje Rada Gminy. Na końcu sprawozdania widnieje zadłużenie, które mamy w 

wysokości 5 677 000,00 zł. W tym roku spłacamy 318 145, 00 zł zgodnie z harmonogramami, 

w tym jest 200 000,00 zł obligacji i pozostałe 100 000, 00 zł pożyczki. Wykonanie dochodów 

lekko przekroczyło 100%, natomiast wydatki zostały wykonane poniżej 100%, ponieważ tak 

jak Państwu wspomniałam część rzeczy jest w WPF i nie można tego na koniec roku 

przesunąć.  

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Dziękujemy Pani Skarbnik, przystępujemy do głosowania 

wniosku formalnego Radnej Moniki Sadury.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej „za” złożonym wnioskiem 

formalnym przez Radną Monikę Sadurę głosowało 3 członków Komisji 0 „przeciw” 

oraz 2 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, 

iż wniosek formalny Radnej Moniki Sadury został przyjęty.  

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Obrady nad punktem 3 zostaną przeprowadzone 

24.05.2024 r. o godz. 17:00. 

 

Ad pkt 4.  

Kontrola i ocena realizacji wybranego zadania inwestycyjnego zrealizowanego w roku 2023 

– wybór zadania. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Otrzymaliście Państwo wykaz inwestycji, proszę o 

podanie propozycji zadania, które będzie podlegało kontroli i ocenie.  

Radna Monika Sadura: Chciałabym zaproponować inwestycję pn. „Modernizacja budynku 

świetlicy wiejskiej w Augustynowie”, ze względu na informacje, które do mnie docierały, że 

firma, która wykonywała modernizację zrobiła to  nierzetelnie. Chciałabym to skontrolować.  

Przewodniczący Janusz Werecki: Rozumiem Pani Radna. Chciałbym tylko powiedzieć, że 

my będziemy kontrolować inwestycję pod względem wydatków finansowych, a nie solidności 

wykonania robót.   

Radna Monika Sadura: Możemy do protokołu zgłaszać wszystkie nasze uwagi. Panie 

Przewodniczący, byłam przez 5 lat w Komisji Rewizyjnej i wiem jakie mam prawa. Jeśli to są 
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pieniądze wydane z budżetu, to w mojej ocenie należy sprawdzić, czy zostały dobrze 

zagospodarowane.  

Przewodniczący Janusz Werecki: Jest gwarancja. Gmina wystąpiła o usunięcie usterek w 

ramach gwarancji.   

Radna Monika Sadura: Zaproponowałam inwestycję i uważam, że nawet jeśli gwarancja 

jest, to trzeba to po prostu sprawdzić.  

Przewodniczący Janusz Werecki: Czy są jeszcze jakieś propozycje? 

Radny Feliks Frączkowski: Chciałbym zaproponować inwestycję pn. „Przebudowa z 

termomodernizacją budynku OSP w Hucie.  

Przewodniczący Janusz Werecki: Czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić propozycję? 

Radna Renata Jabłońska: Powiem szczerze, że zastanawiałam się nad inwestycją pn. 

„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Zdzieszulicach Górnych – etap III, jak również nad 

zadaniem pn. „Zagospodarowanie działki gminnej nr 63/2 w Kurnosie Drugim:  

1. Utwardzenie terenu (kostka, parking, ogrodzenie).  

2. Plac zabaw, trawa, budynek gospodarczy, altana, termomodernizacja budynku).  

3. Przebudowa drogi wewnętrznej.  

4 Budowa masztu”. Ewentualnie jeszcze „Modernizacja ujęcia wody w Ławach”, ponieważ 

problem z wodą się pojawia.  

Radna Monika Sadura: Odkąd jest nowa studnia nie ma już problemu z wodą. 

Radna Magdalena Rzepecka: Chciałabym zaproponować inwestycję pn. „Przebudowa 

kotłowni wraz z wykonaniem zewnętrznej i wewnętrznej instalacji gazowej w budynku 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach”. 

Radna Monika Sadura: Domiechowice warto byłoby skontrolować jak wykonają całą 

inwestycję. Taka jest moja sugestia.  

Główny Specjalista Alicja Grabska: Jeśli mogę, to chciałabym zaproponować Państwu 

inwestycję pn. „Przebudowa punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w 

Zawadach”. 

Radna Magdalena Rzepecka: Uważam, że to dobry wybór. 

Radna Renata Jabłońska: Również jestem za. 

Radny Feliks Frączkowski: Zatem wybierzmy tę inwestycję. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Myślę, że to dobry pomysł. Nie ma więcej głosów, 

poddaję pod głosowanie propozycję przeprowadzenia kontroli inwestycji pn. „Przebudowa 

punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Zawadach”. 
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W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej, „za” propozycją 

przeprowadzenia kontroli inwestycji pn. „Przebudowa punktu selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych w Zawadach” głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 

„wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, że 

komisja przeprowadzi kontrolę zadania pn. „Przebudowa punktu selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych w Zawadach” 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Termin kontroli ustalamy na 12 czerwca.  

 

 

Ad pkt 5.  

Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

Radny Feliks Frączkowski: Chciałbym zgłosić Radną Magdalenę Rzepecką. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Radna wyraża zgodę? 

Radna Magdalena Rzepecka: Tak, wyrażam zgodę. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Nie ma więcej zgłoszeń. Przystępujemy do głosowania. 

 

W głosowaniu  wzięło udział  5 członków Komisji Rewizyjnej „za” wyborem Radnej 

Magdaleny Rzepeckiej na wiceprzewodniczącą głosowało 5 członków Komisji, 

0 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. Przewodniczący obrad stwierdził, iż 

wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej zostaje Radna Magdalena Rzepecka. 

 

Ad pkt 6. 

Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2024. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Czy mają Państwo uwagi do obecnych planów pracy 

Komisji? Czy chcieliby Państwo wnieść uwagi, bądź zaproponować zmiany? 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Nie ma głosów w dyskusji. Poddaję pod głosowanie plan 

pracy Komisji na rok 2024. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej „za” przyjęciem planu 

pracy Komisji na rok 2024 głosowało 5 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 0 

„wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący obrad stwierdził, 
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że plan pracy Komisji po wprowadzonych zmianach został przyjęty. 

 

Ad pkt 7. 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Radna Monika Sadura: Prosiłabym, aby każda Komisja odbywała się po godz. 16:00. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Dobrze, nie ma problemu. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki stwierdził, że porządek obrad Komisji Rewizyjnej w 

dniu 21.05.2024 r. został wyczerpany. Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę w obradach 

do dnia 24.05.2024 r. do godz. 17:00. 

 

 

W dniu 24.05.2024 r. o godz. 17:00 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz 

Werecki wznowił obrady Komisji nad pkt 3. Analiza i ocena sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Bełchatów za 2023 rok wraz z opracowaniem 

wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. Powitał Radnych i zaproszonych gości 

oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków 

Komisji Rewizyjnej, co wobec ustawowego składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 
Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

Ad pkt 3. 

Przewodniczący Janusz Werecki: Wracamy do pkt 3 pn. Analiza i ocena sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Bełchatów za 2023 rok wraz z 

opracowaniem wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. Czy mają Państwo 

pytania? Czy Pani Skarbnik ma jeszcze raz zreferować sprawozdanie? Przechodzimy do 

dyskusji. 

 

Radna Renata Jabłońska: Dla mnie sprawozdanie jest jak najbardziej w porządku. Mając na 
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względzie Komisję Budżetu, która odbyła się przed chwilą, wiele rzeczy zostało 

wyjaśnionych i nie posiadam już żadnych wątpliwości. Dziękuję bardzo. 

Radna Monika Sadura: Miałabym pytanie do informacji ze strony 109 w sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Bełchatów o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach oraz niektórych innych ustaw z dnia 19 lipca 2019 r. W tabelce wydatków widnieje 

kwota 846 355,74 zł., tworzenie i utrzymanie selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

Ten cały koszt odnosi się do utrzymania naszego PSZOK-u? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Są to wydatki bieżące związane poniekąd z 

doposażeniem naszego PSZOK-u. 

Radna Monika Sadura: To znaczy, że koszty nie odnoszą się do utrzymania tylko do 

doposażenia? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Do utrzymania również.  

Radna Monika Sadura: Jest Pani w stanie powiedzieć jaki jest roczny koszt utrzymania 

PSZOK-u? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: PSZOK został niedawno oddany do użytkowania. Kiedy 

minie pełny rok rozliczeniowy będziemy w stanie ustalić oraz porównać oszczędności na 

wydatkach przy odbiorze odpadów. Proszę też zwrócić uwagę, że decyzją Państwa oraz Wójta 

dokładamy środki, czyli mieszkańcy wpłacają nam ok 4 mln, a my mamy 8 tys. 300 zł na 

wydatkach, na zbiór odpadów komunalnych. 

Radny Feliks Frączkowski: To znaczy, że dużo mieszkańców nie płaci? 

Przewodniczący Janusz Werecki: My sami głosowaliśmy, że będziemy dotować 

mieszkańców. 

Radny Feliks Frączkowski: Ostatnio słyszałem, że sporo osób nie płaci, dlatego pytam. 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Dużo osób, które nie uiszczają opłat ujawniło się w 

wyniku dodatków socjalnych oraz projektu OZE. Warunkiem otrzymania tych dodatków, było 

przedstawienie niezalegania z opłatami za wodę, odpady oraz podatek. 

Radna Monika Sadura: Jeżeli mieszkańcy, którzy nie płacą ujawnili się, to ściągacie koszty 

wstecz? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Ściągamy należności od momentu deklaracji, ponieważ 

wcześniej mieszkaniec mógł zadeklarować odpady na przykład na terenie miasta. Ustawa nie 

nakłada obowiązku oraz możliwości z naszej strony, abyśmy mogli żądać informacji, w której 

gminie mieszkaniec zadeklarował odpady komunalne, jeśli taki zapis by był, to ten system by 

się uszczelnił.  

Radna Monika Sadura: Chciałabym zapytać o przebudowę budynku Gminy Bełchatów, 
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plan 10 tys. zł, wykonanie 0,00 zł, rozdział 75023 strona 87. Inwestycja będzie wykonywana 

w bieżącym roku? Na co miała być przeznaczona ta kwota? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Będzie wykonywana w tym roku. Miało być robione 

drugie piętro budynku Urzędu Gminy, w tej chwili mamy 66 tys. zł, pozycja 13221 z WPF. 

Na ten moment w planie jest 66 tys. zł, część robót została wykonana w 2021. Jest to 

niedokończony etap zadania, który planowo jest w budżecie, ale jest on jeszcze do ustalenia.  

Radna Monika Sadura: W tym samym rozdziale widnieje zadanie „Modernizacja Sali OSP 

w Podwodach” plan 50 tys. zł. wykonanie 0,00 zł. Będzie to wykonane w tym roku i jakie jest 

zwiększenie?  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: To zadanie również widnieje w WPF pozycja 1315 w 

kwocie 1 mln 342 tys. zł, łączne nakłady, obecne nakłady w kwocie 969 521,50 zł. Zgodnie z 

WPF zakończenie zadania jest planowane w tym roku.  

Radna Monika Sadura: Proszę mi powiedzieć, rozdział 60016 strona 84 zadanie 

„Przebudowa dróg wewnętrznych na terenie Gminy Bełchatów – Zwierzchów”, widnieje 

zapis o poniesieniu wydatku 1 525,20 zł,  na 2 tablice  informacyjne, mowa tu o dużych 

tablicach? 

Radna Renata Jabłońska: Nie, to są zwykłe, żółte małe tablice dotyczące budowy. 

Główny Specjalista Alicja Grabska: Jedna tablica informacyjna kosztuje około 2 tys. zł, 

więc to na pewno nie są te duże. Tak jak Radna Renata Jabłońska wspomniała, to są zwykłe, 

żółte małe tablice mówiące o rozpoczęciu budowy.  

Radna Monika Sadura: Chciałabym wiedzieć jakich dróg dotyczy zadanie: „Przebudowa 

dróg wewnętrznych o nawierzchni betonowej na terenie Gminy Bełchatów”, strona 85 

rozdział 60016, kwota 1 930 749,38 zł.  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Nie jestem w stanie na ten moment powiedzieć Pani o 

zadaniu, musiałabym sprawdzić w komputerze.  

Radna Monika Sadura: Jeżeli można, to proszę od Pani o taką informację na piśmie.  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Dobrze, nie ma problemu. 

Radna Monika Sadura: Na stronie 83 rozdział 60016 jest zadanie: „Rozbudowa dróg 

publicznych na terenie Gminy Bełchatów”, plan 15 tys. zł, wykonanie 10 249,52 zł. Nie 

rozumiem czego dotyczy ten punkt, są to wykonane projekty? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Wydatki poniesione na pozwolenia, uzgodnienia. Jest to 

zadanie ogólne, aby można było rozpocząć daną inwestycje.  

Radna Monika Sadura: Strona 80 rozdział 01043 – Infrastruktura wodociągowa wsi, 

zadanie: „ Modernizacja ujęcia wody w Ławach – etap II”, plan 10 tys. zł., wykonano tylko 
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2 900,00 zł. Na co były poniesione te koszty? Modernizacja ma być wykonana w tym roku? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Wydatki poniesiono zgodnie z opisem, na opracowanie 

opisu przedmiotu zamówienia. Jest to zadanie, które widnieje w WPF pod numerem 13218. 

Modernizacja planowana jest na 2024 rok. Przewidziana kwota 152 tys. zł, łączne nakłady 

162 tys. zł. 

Radna Monika Sadura: Posiada Pani informację, czy przetarg został już rozpisany? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Nie posiadam takiej wiedzy. Na pewno nie została 

podpisana umowa, tyle mogę Pani powiedzieć.  

Radna Monika Sadura: Na stronie 56 rozdział 92695 – Pozostała działalność, widnieje 

wydatek na zakup i montaż altany drewnianej. Gdzie ta altana została zakupiona? Mam 

prośbę, jakby Pani mogła w przyszłym roku bardziej spójnie opisać poniesione wydatki, aby 

nie szukać ich w innych częściach sprawozdania? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Na początku jest część ogólna, która zawiera wydatki 

bieżące i majątkowe, natomiast w dalszych etapach rozważamy dotacje, fundusz sołecki itd. 

To co powstaje w sprawozdaniu, jest wynikiem przedstawiania informacji przez dany referat, 

jeśli miałabym się zastosować do Pani prośby, to sprawozdanie wynosiłoby 300 stron, 

ponieważ elementy by się powtarzały. Na pewno wymagana jest specyfikacja wydatków 

bieżących, majątkowych, dochodów bieżących, majątkowych, narzuca to nam ustawa. Jeśli 

chodzi o zadanie, to altanę zakupiły Myszaki z funduszu sołeckiego, poniosły wydatek w 

kwocie 28 320,00 zł.  

Radna Monika Sadura: W ramach rozdział 85228 strona 47 -Usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, poniesiono wydatki na zatrudnienie opiekunek dla 11 

mieszkańców Gminy Bełchatów. Proszę mi powiedzieć, na jakich umowach są zatrudnione 

opiekunki? Jeżeli dojeżdża do osoby chorej, to korzysta z transportu własnego czy gminy?  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Jest to 1 Pani zatrudniona na umowę o pracę, tak mi się 

wydaje. GOPS posiada samochód służbowy, zatem myślę, że korzysta z tego transportu.  

Radna Monika Sadura: Do czego zmierzam. Wiem, że opiekunki dojeżdżają swoim 

prywatnym samochodem i nie otrzymują zwrotu całej kwoty przejazdu.  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Nie jestem w stanie Pani odpowiedzieć na to pytanie. 

Sprawozdanie z GOPS-u, ma być przedstawione na najbliższej sesji, ale mogę zapytać Panią 

Kierownik GOPS-u.  

Radna Monika Sadura: W rozdziale 60017 na stronie 34 – Drogi wewnętrzne, widnieją 

wydatki, które obejmują środki na bieżące utrzymanie dróg i ciągów pieszo rowerowych na 

terenie Gminy Bełchatów. Jakie konkretnie zostały poniesione koszty w tym zakresie? 
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Skarbnik Małgorzata Łągiewska: W WPF pod numerem 4300 widnieje kwota wykonania 

2 227 637,00 zł, w której jest ujęty również remont drogi. Zakupy remontowe drogi wyniosły 

25 tys. zł, usługi remontowe 12 tys. zł, z tej kwoty należy odliczyć koszt drogi w Zawadach, 

która w tym roku była płatna 590 tys. zł, całość natomiast wyniosła niecałe 984 tys. zł. 

Należałoby różnicę tych kwot odjąć od 2 227 637,00 zł., która wskaże nam koszt utrzymania 

dróg, bez kompleksowych napraw.  

Radna Monika Sadura: Na stronie 35 rozdział 70005 – Gospodarka gruntami i 

nieruchomościami jest zapis o odpompowaniu wody z zaplecza sportowego w Emilinie. 

Obiekt został zalany? Wie Pani jak był to koszt? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Jeśli widnieje taka wzmianka, to widocznie boisko 

zostało zalane. Przez pojęcie zaplecza sportowego należy rozumieć boisko, nie budynek. 

Niestety, aż tak szczegółowo nie rozpisuje kosztów, ale mogę dojść do tej faktury.  

Radna Monika Sadura: Poproszę o wgląd do faktury. Chciałabym zapytać jaki ponieśliśmy 

koszt za ścieki i wodę przekierowanej z terenu Spółki WOD – KAN w Bełchatowie. W 

sprawozdaniu strona 32 rozdział 40002 – Dostarczanie wody. Wystąpiła awaria ujęcia wody 

w Ławach, czy w Parzniewicach? Prosiłabym o informację z jakiego miejsca ujęcie wody 

zostało przekierowane do miasta.  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Dobrze, przygotuje Pani informację na piśmie. 

Radna Monika Sadura: Chciałabym jeszcze zapytać o kwotę 1 tys. zł., uzyskaną z tytułu 

kary umownej, wynikającej z niewywiązania się z warunków umowy przewoźnika 

dowożącego uczniów do szkół. Sprawozdanie strona 15 rozdział 80113 – Dowożenie uczniów 

do szkół. Za co kara została przyznana?  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Prawdopodobnie za spóźnienie. Szczegółowych 

informacji może udzielić Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek.  

Radna Monika Sadura: Proszę mi powiedzieć, czy udało się ściągnąć jakieś kwoty z 

zaległości podatkowych, które przedstawia tabela na stronie 12? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Jeśli chodzi o osoby fizyczne, przy których widnieje 

informacja komornika o braku możliwości ściągnięcia zadłużenia, nie mamy sposobności jej 

wyegzekwowania. Zaległości są odpisywane, ale to niewielkie kwoty. W takich przypadkach 

Referat ds. podatków, opłat i windykacji ponownie występuje o egzekucję. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 

głosowania.  
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W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej, „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem wykonania budżetu oraz wnioskiem o udzielenie absolutorium dla 

Wójta głosowało 4 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 1 „wstrzymało się” od 

głosowania. Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu oraz wniosek o udzielenie absolutorium.  

 

Ad pkt 8. 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Janusz Werecki stwierdził, że porządek obrad Komisji Rewizyjnej 

został wyczerpany. Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za udział i zakończył 

obrady. 

 

 

 Protokołował:         Przewodniczący: 


